
 

Side 1 af 4 
 

Referat bestyrelsesmøde 
Tirsdag den 4. juni 2019 

Kl. 19.30 til 22.00 

På skolen 

Deltagere: 
Lene/Ole Kamp, Lisbeth Lausten Bang, Mai-Britt Nollin, Casper Due, Dorte Kvist Madsen, Jesper 
Pedersen, Sif Gjedde, Jesper Grønne, Steffen Clausen, Glennie Papsø, Hanna Lund Petersen, Erling 
Bossen, Marie Volf 
Fraværende: Jesper Grønne 
 

1. Sang, valgt af Erling (5 min.) Du danske sommer 

2. Godkendelse af dagsorden og 
referat fra maj 
(5 min.) 

Godkendt og underskrevet. 

3. information fra børnehave, skole, 
SFO (10 min.) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(O) 

Skolen: 
Storegruppen skal fra næste år have en time 
mere om ugen i tysk. Den kommer til at være 
fredag fra kl13. til kl. 14 
8.klasse skal have en terminsprøve i engelsk, 
matematik og dansk fra næste skoleår omkring 
juletid. Der gives ikke karakter til termins-
prøven. Prøven afholdes for at vænne børnene 
(lidt mere) til eksamen i 9.kl. 
Drengene efterspørger hvornår fodboldbanen 
bliver lavet. 
 
Børnehaven: 
Pernille er fuldtidssygemeldt pga. sin ryglidelse 
indtil august og kommer derefter tilbage på 
nedsat tid. Det forventes, at hun er tilbage på 
fuld tid til december.  
Fra august starter 2 nye børn, som er ud over 
det budgetterede. 
Børnehaven tager på koloni torsdag og fredag i 
denne uge. De ældste børn tager til jazzfestival 
og alarm 112-arrangement i løbet af juni 
måned. 
 
SFO: 
Marie er stadig under uddannelse og har travlt 
med eksamener. Hun bruger meget af det 
lærte i SFOen. 
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4. Evaluering af arbejdslørdag (10 min.) 
 
 
 
 
 
(D) 

Kæmpe succes. Godt at alle opgaver blev løst, 
så der ikke var hængepartier bagefter.  
Skal personalet være med hele dagen i stedet 
for blot et par timer? 
God stemning hele dagen.  
Der manglede måske en kage til 
eftermiddagskaffen. 

5. Hovedrengøring – juni (20 min) 
 
 
(O,D) 

Er der sendt lister ud til hovedrengøring? Sif 
kontakter Berit angående mappen med 
listerne, så der kan sendes lister ud til 
forældrene så hurtigt som muligt.  

6. Gennemgang af alle udvalg (30 min.) 
Bus, rengøringsudvalg og tombola-
scene/drama udvalg (Mai-Britt) 
 
Fonde, PR, Lejrskole og Arrangement udvalg 
(Sif) 

- Lejrskole 
 

Vedligeholdelses, græsslåning, legeplads og 
byggeudvalg (Jesper) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(O, D) 

Fondsudvalget: 
Tilbuddet omkring ny tegning af Byhaven har vi 
takket nej til, da det var alt for dyrt. Til næste 
fonds-udvalgsmøde findes en anden løsning 
for ny tegning af Byhaven. 
 
Lejrskole: 
Sif kontakter Mette Alstrup for at få 
informationer omkring lejrskole.   
 
PR: 
Lene og Hanna har designet nye postkort, som 
skal sendes med Lokalbladet ud i august. Vi 
skal selv lægge postkortene ved lokalbladet 
inden det sendes ud. 
 
Græsslåning: 
Der er rimelig godt styr på græsslåningsholdet. 
Måske mangler der en familie – Jesper 
undersøger sagen. 

7. Byhaven (20 min) 
- Indkøb af Bord/bænkesæt?  
- Ansøgning til friluftsråd 

 
 
 
 
(D, B) 

Der skal bestilles: 
2 bord-bænkesæt galvaniseret. 
4 bord-bænkesæt i træ til bålhytten. 
Marie finder dem og sender til Lisbeth, så hun 
kan bestille dem.  
Lisbeth og Dorte sender ansøgning til 
friluftsråd, så snart bord-bænkesættene er 
købt.  

8. Bus (30 min.) 
 
 
 
 

 

Til næste år er der ingen bus-børn og vi har 
heller ingen chauffør.  
Casper undersøger hvor meget det koster at 
have bussen, hvis den kun skal bruges til små-
ture.   
Bussen skal synes til august. 



 

Side 3 af 4 
 

(O, D, B) 
PAUSE 

Til august drøfter vi igen om vi skal beholde 
bussen eller ej. 

9. Byggeri (10 min.) 
- Hvor langt er vi i processen? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(O, D, B) 

Personalet mangler MEGET forberedelses-, 
personale- og mødelokale. De ønsker meget at 
bygge-processen snart går i gang.  
 
BESLUTNING: 
Tegningerne over forandringerne i den 
eksisterende bygning og den nye bygning 
godkendes. Begge tegninger sendes nu til 
brandchefen. På de nye tegninger er der ikke 
ovenlys vinduer i den nye tilbygning. 
 
BESLUTNING: 
Vi ønsker at der er en byggeansvarlig for hele 
byggeriet, som har mulighed for at være her i 
dagtimerne, når håndværkerne er her. Ole 
spørger Morten Kjeldsen om han er 
interesseret i at være byggeansvarlig. 

 
Når tegningerne er godkendt af brandchefen 
skal der indhentes tilbud fra forskellige 
firmaer. 

10.  Datoer (10 min) 
Cykelløb 2020 
Arb.lørdag 2020 
Julemarked 2019 

(B) 

Julemarked: torsdag d. 19. 12. 2019 (dagen før 
juleferien) 
Arbejdslørdag: lørdag d. 2. 5. 2020 
Cykelløb: Onsdag d. 10. 6. 2020  

11. Evt. (5 min.) 
 

 

O = orientering 
D = drøftelse 
B = beslutning 
 
 
Kommende punkter til fremtidige møder: 
 

a) Aug: Evaluering af mødedag og tidspunkt. 
b) Aug: Bus 
c) Evaluering af og evt. ny struktur af bestyrelsens aften, så vi er klar til 2019  
d) Nov/dec.: Fremtidig plan for børnehavens bygninger 
e) Indfrielse af gældsbrev (jf. årsrapport s.22) 

 

 

Punkt der skal være på dagsordenen hver gang: 
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- Informationer fra børnehave, skole og sfo 

 

Kommende møder og arrangementer: 

August: bestyrelsesmøde d. 20. (tirsdag) 


